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Zápisnica 

z 25. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Zálesie,  

konaného dňa 30.11.2021 o 18.00 hod. 

 

prostredníctvom videokonferencie v súlade s §30f ods. 2 zákona č. 73/2020 Z.z., ktorým sa menia a dopĺňajú 

niektoré zákony v pôsobnosti Ministerstva vnútra Slovenskej republiky v súvislosti s ochorením COVID-

19 bez účasti verejnosti. Zasadnutie OZ oficiálne otvoril o 18:08 starosta obce Zálesie Ing. Marián Perger. 

Pán starosta privítal prítomných na zasadnutí OZ v Zálesí, ktoré zvolal v zmysle Zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné, nakoľko zo 7 poslancov je prítomných 7. Oboznámil prítomných s programom OZ. Obec v zmysle 

§ 30f ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zákona č. 73/2020 Z. z. vyhotoví obrazovo-

zvukový alebo zvukový záznam, ktorý do 48 hodín po ukončení rokovania zverejní na webovom sídle obce 

a do piatich dní po ukončení rokovania zverejní obec zápisnicu na úradnej tabuli obce a na webovom sídle 

obce. Občania mohli svoje námietky a pripomienky zaslať na mail zahorova@obeczalesie.sk alebo vhodiť 

do schránky obecného úradu (KD, Malinovská ul. 54, zboku od BalíkoBOXu).  

 

Program:  

1. Otvorenie – voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa  

2. Voľba návrhovej komisie  

3. Kontrola plnenia uznesení  

4. Informácie starostu obce  

5. Interpelácie poslancov  

6. Námety a pripomienky občanov  

7. Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií  

8. Poskytovanie dotácie na žiaka na čiastočnú úhradu nákladov v Školskom klube detí  

9. Schválenie odmeny hlavnej kontrolórke  

10. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za II. štvrťrok 2021  

11. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za III. štvrťrok 2021  

12. Záznam z kontroly vybavovania sťažností a petícií za I. polrok 2021  

13. Správa o výsledku kontroly zverejňovania zmlúv, objednávok a faktúr za I. polrok 2021  
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14. Kontrola odporúčaní hlavného kontrolóra po termíne plnenia UZN č. 352/05/2021  

15. Plnenie rozpočtu obce za I. polrok 2021  

16. Rozpočtové opatrenie č.3  

17. Správa nezávislého audítora  

18. Žiadosť o súhlas obce so zriadením vecného bremena pre FARMA FRESH SLOVAKIA s.r.o. 

na  pozemkoch č.1109/33 a 1318/318  

19. Žiadosť o súhlas obce so zriadením vecného bremena na obecných pozemkoch č. 1109/39 a            

1318/268 od FARMA FRESH SLOVAKIA s.r.o. pre Západoslovenskú distribučnú                  

 

20.  Zmluvy Hájik-   a.) Zmluva o zriadení záložného práva  

          b.) Zmluva o spolupráci  

          c.) Nájomná zmluva  

 

21. Darovacia zmluva pozemku p.č. 1525/155 - Kadnár Peter a manželka 

            

 

22. Žiadosť BSK o vybudovanie cyklotrasy „ ku dvom mostom“ 1361 a cyklolávky zo Zálesia do 

Malinova z prostriedkov BSK  

 

23. Rôzne  

 

24. Záver 
 

Pán starosta doplnil program v bode č. 20 o písmeno d) 

Bod č. 20 po doplnení: 

20.  Zmluvy Hájik-   a.) Zmluva o zriadení záložného práva  

          b.) Zmluva o spolupráci  

          c.) Nájomná zmluva  

          d) Zmluva o budúcej kúpnej zmluve 
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UZNESENIE č. 386/11/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje doplnený  program rokovania obecného zastupiteľstva.  

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 386/11/2021 celkom: 7 (0 poslancov 

ospravedlnených) 

 

Bod. č. 1 Voľba overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa 

 

Pán poslanec Milko požiadal o priloženie príloh (zmluvy, vrátane dodatkov, vyjadrenia príslušných komisií, 

vyjadrenia p. právničky) k uzneseniam a aby tomu tak bolo aj do budúcna. 

 

UZNESENIE č. 387/11/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí overovateľov zápisnice  v nasledovnom zložení: Peter Milko, RNDr. Viliam Páleník PhD 

 a za zapisovateľa: Simona Neszméryová 

Za:   7  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 387/11/2021 celkom: 7 (0 poslancov 

ospravedlnených) 

 

 

Bod. č. 2  Voľba návrhovej komisie 

 

 

UZNESENIE č. 388/11/2021                                                                       

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

volí návrhovú komisiu v nasledovnom zložení: Bc. Martina Dobrovodská, Ing. Patrik Vaško, Ing. 

Marián Sollár 

Za:   7  Proti:          0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 388/11/2021 celkom: 7 (0 poslancov 

ospravedlnených) 
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Bod č. 3 Kontrola plnenia uznesení 

Pani kontrolórka doplnila tabuľku plnenia uznesení o nové uznesenia z posledného zastupiteľstva.  

P. poslanec Milko požiadal o vymenovanie nesplnených uznesení závažnejšieho charakteru. P. kontrolórka 

konštatuje, že nesplnených uznesení je viac. PHSR – nebolo splnené  Ešte vypočuť  

                       Interpelácie poslancov z júnového zastupiteľstva 

           Oprava chodníkov alebo ciest, osvetlenie 

P. poslankyňa Dobrovodská k UZN 368/06/2021- prepracovaný projektový zásobník nebol 

predložený poslancom, dotazovala sa, či bol vôbec prepracovaný. 

Pani kontrolórka: Projektový zásobník bol prepracovaný aj na základe požiadaviek poslancov ale 

nevidela ho.  

P. poslanec Páleník sa vyjadril ku kontrole uznesení nesplnených 15, plní sa 18. Projektový 

zásobník - od p. starostu nedostal jasnú informáciu, tak požiadal o informáciu podľa zákona č. 211 

o slobode informácií.  

Ďalšie nesplnené úlohy - projekt nového Obecného úradu 

     - osvetlenie a modernizácia osvetlenia  

- UZN 265/10/2020 – príprava rozpočtu na 2021 – podklady do adminis-               

tratívno - legislatívnej komisie nedostal 

Pán poslanec Páleník podal návrh uznesenia k UZN 389/11/2021. Doporučil by, aby 

v administratívno-legislatívnej komisii prejednali mechanizmus evidovania uznesení. 

 

 

UZNESENIE č. 389/11/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení z 24. zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva obce Zálesie konaného dňa 28.09.2021 s tým, že ruší UZN č. 265/10/2020 z dôvodu 

neaktuálnosti 

Za:   7  Proti:  0      Zdržal sa:  0           poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 389/11/2021 celkom: 7 (0 poslancov 

ospravedlnených 
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Bod č. 4 Informácie starostu obce 

 

Pán starosta informoval o zrušení verejného obstarávania na smeti, do tohto obstarávania sa zapojil 

jeden dodávateľ, no cenu prekročil viac ako dvojnásobne. Na základe prekročenia ceny bolo VO 

zrušené. Situácia je v našom regióne nepriaznivá. Najväčší problém je minimálna kapacita skládok 

v našom regióne a cena za uloženie ide veľmi vysoko, niektoré spoločnosti majú problém ten 

odpad niekde umiestniť. Tak isto je problém so spaľovňami. Sprísňovanie legislatívy je ďalším 

problémom, absencia pracovnej sily, zvyšujúce sa mzdové náklady. Do toho sa nám v polovici 

roka zapojil nárast ceny energií a pohonných hmôt. 

V budúcom týždni by sa mohlo podariť vyhlásiť nové VO. Upravili sa tam niektoré parametre 

vzhľadom na zmeny, ktoré sa v priebehu VO objavili. Pán starosta dúfa, že sa nové VO podarí 

ukončiť do dvoch mesiacov.  

Vyhrali sme spor so spoločnosťou GLOBE. 

Pokračujú práce VO na cyklotrasu.  

Rekonštrukcia povrchu ulice Starobystrická je dokončená. 

Dokončil sa pilotný program na dopravné značenie v centrálnej časti obce. Pán starosta poďakoval 

pánovi poslancovi Milkovi za rady a pomoc. 

Pokračujú práce na kanalizácii.  

P. starosta riešil s predstaviteľmi BSK problémy s dopravou so spoločnosťou Arriva. Preberali aj 

projekty o ktoré by malo BSK záujem, schválili aj opravu zvršku Malinovskej ulice v hodnote viac 

ako 700 000 €.  

BSK deklarovali, že zafinancujú cyklotrasu kt. ide v katastri Mostu pri Bratislave, cyklotrasu pri 

Ovocnej aleji, cyklo most do Malinova a pokračovať budú na Malinovo – Tomášov. Nemusíme to 

spolufinancovať, stačí podať žiadosť.  

 

 

P. poslanec Pálenik reaguje na rekonštrukciu Malinovskej ulice, pýta sa či sa podarí skoordinovať 

rekonštrukciu cesty s výstavbou kanalizácie a kedy sa má uskutočniť? 
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P. starosta odpovedal, že stav cesty je havarijný, rekonštruovať zvršok sa bude v roku 2022 a teraz 

nevieme kedy sa bude kanalizácia realizovať, nepodarí sa to skĺbiť.  

Pani poslankyňa Dobrovodská mala na pána starostu 3 otázky: 

1) Školský obvod, kam budú chodiť naše deti do školy?  

Odpovedal pán starosta: V priebehu tohto týždňa by sme mali obdržať analýzu čo sa týka školy 

v Zálesí, chystá sa s ňou na Okresný úrad. Bola podaná žiadosť o určenie spoločného školského 

obvodu. Pani Dobrovodská dúfa, že sa veci pohnú, nič zásadné sa zatiaľ neudialo.  

 

2) Pani poslankyňa Dobrovodská žiada o vysvetlenie občanom ako prišiel Obecný úrad 

k poplatkom za smeti. Urobila si pred zastupiteľstvom náhľad do ostatných obcí a nenašla také 

vysoké navrhované poplatky ako sú u nás. Poslancom nebol predložený materiál so žiadnou 

analýzou, ani výpočtom. Apeluje na obecný úrad aby tak bolo učinené. 

 

Pán starosta žiada o zvolanie finančnej komisie a komisie verejného poriadku. Čo sa týka dopravy 

medzi nami a Mostom pri Bratislave tam je malý rozdiel, ďalšia vec je tá čo všetko máme 

v poplatku zahrnuté, napr. Most pri Bratislave nemá zberný dvor. Čudovali sme sa ako je možné, 

že Bernolákovo malo také nízke poplatky, tam to bolo dotované bezmála 100 000€. Môžeme 

navrhnúť len také poplatky kde je hospodárstvo vyrovnané, čiže toľko koľko máme my na vstupoch 

tak toľko máme aj na výstupoch. Ak sa poplatok za smeti dotuje z daní je možné, že poslanci môžu 

v rozpočte prísť o prostriedky na iné položky.  

 

Pani poslankyňa Dobrovodská zvolá komisiu hneď ako k tomu dostanú podklady. Ocenila by keby 

sa tieto informácie dostali aj k občanom. VZN bolo vyvesené v poslednej chvíli tak aby sa dalo 

schvaľovať, nepovažuje to za dobrý spôsob ako takéto veci v obci riešiť.  

Tretiu otázku pani Dobrovodská položí v interpeláciách poslancov. 

 

Pán starosta nevedel skôr podať túto informáciu, pretože musel počkať na vyhodnotenie VO. 
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Pán poslanec Milko sa vyjadril, že sa nestihne všetko kvalitne pripraviť, nakoľko ďalšie 

zastupiteľstvo je na pláne 8.12.2021 v komisiách nemajú žiadne materiály.  

 

 

UZNESENIE č. 390/11/2021                                                                        
Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie informácie starostu obce.  

Za:    5  Proti:  0  Zdržal sa: 1 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 390/11/2021 celkom: 6 ( 0poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 

 

Bod č. 5 Interpelácie poslancov 

 

Interpelácia pána poslanca Milka. 

Mali by sme si viac vážiť prácu komisií, komunikovať viac s poslancami a hlavne mať čas poznať názor 

občanov. O návrhu VZN k smetiam a o návrhu rozpočtu sa dozvedel len od občanov. Návrh na smeti, 

cena návrhu na smeti a návrh obecného rozpočtu sú po územnom pláne pre pána poslanca Milka 2 

najzakladanejšie materiály obce a zverejniť ich bez komunikácie s poslancami sa nerobí! Smeti sa 

zdražovať budú, no sú rôzne alternatívy, ktoré môžeme v smetiach zapracovať a využiť len musíme 

poznať názor ľudí.  Napríklad niektorý občania by privítali častejší zber separovaného odpadu a menej 

častý komunálny zber.  

Pán starosta reaguje, že pokiaľ by pán poslanec Milko komisiu zvolal, zúčastnil by sa jej a zodpovedal by 

každú jeho otázku. Čo sa týka verejného obstarávania tu informovať nemohol pokiaľ nebolo zverejnené.  

Pán poslanec Milko: Ako skončil rozpočet za odpad za rok 2021? Koľko sa vybralo a koľko sa zaplatilo? 

Pán starosta odpovedal: Zatiaľ to vyzerá tak, že sa nám podarí urobiť vyrovnaný rozpočet. Nastavenie sme 

mali minulý rok urobené veľmi dobre.  

Pán poslanec Milko: V 48. týždni by mala prebehnúť súťaž,  pýtal sa či už nová súťaž bola zverejnená 

a kde je zverejnená. Poslanci nevideli text znenia tejto súťaže, poprosil o to aby ho mohli vidieť. Rád by 

videl zadanie na malé aj veľké súťaže.  

Dnes pán starosta komunikoval s odborným garantom ten posiela zadanie pani právničke a tá vypisuje 

súťaž, myslí si, že to bude niekedy začiatkom budúceho týždňa a všetky súťaže a VO boli riadne 

zverejnené aj v európskom vestníku. Nové zadanie bude poslané aj poslancom.  

Pán poslanec Milko by uvítal rýchly prieskum o frekvencii vývozu odpadov, či separovaný alebo 

komunálny odpad vyvážať častejšie. Vedela by obec takúto anketu na stránke obecného úradu 

zorganizovať? 
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Pán. Starosta poprosil o analýzu pani ekonómku, analýza je pripravená. Radšej by to p. starosta najprv 

prešiel v odbornej komisii a potom by zverejňoval informácie občanom. 

Pán poslanec Milko konštatuje, že takmer nič sa so spoločnosťou Arriva nevyriešilo, tento problém bude 

dlhodobý. Chystá sa rozpočet na budúci rok a myslí si, že vieme pripraviť nejaké rozpočtové opatrenie, 

kde by sme vedeli peniaze na nejakú alternatívu kyvadlovú dopravu pre obec vyriešiť. Poprosil p. starostu, 

či by mohol osloviť nejaké spoločnosti. Trasy aspoň do Ivanky pri Dunaji ku Základnej škole a ku 

vlakovej stanici. Pán poslanec Milko bude navrhovať aby sa na to vyčlenili nejaké prostriedky, pokiaľ to 

bude možné a ponúkol aj svoju pomoc. Keď spoločnosť Arriva vyrieši problém vieme to zrušiť. 

Pán starosta sa vyjadril, že tento problém vieme riešiť v januári. Ako jedným z mála sa nám podarilo 

vybaviť autobusy navyše. Veľmi veľa šoférov, ktorý nastúpili ochoreli na Covid. Toto sú podstatné 

premenné v tejto situácii. BSK sa tomuto problému intenzívne venuje. Nové verejné obstarávanie by 

nebolo najlepším riešením, možno do júna by sme tu nemali žiadneho dopravcu.  

Pán poslanec Milko sa dotazuje, či vieme pripraviť návrh s cenou do rozpočtu na kyvadlovú dopravu. Pán 

starosta odpovedal áno.  

 

Interpelácie pána poslanca Páleníka 

Pán poslanec Páleník navrhuje ohľadom kyvadlovej dopravy komunikovať aj s Ivankou pri Dunaji. Ocenil 

prácu Atletika Zálesie, ktoré spevnilo a skultúrnilo pokračovanie Ivanskej ulice smerom k futbalovému 

ihrisku. Bolo by dobré spevniť aj ulicu od ihriska k Terchovskej ulici.  

Konštatuje, že pán starosta sa nezúčastnil poslednej administratívno – legislatívnej komisie. Pýta sa pána 

starostu prečo sa nezúčastnil a neospravedlnil.  

Zmluva medzi obcou Zálesie a Agro Malinovo: Obec Zálesie vlastní niektoré poľné cesty ktoré križujú 

súčasné družstevné lány a 3 roky upozorňujem p. starostu, že to je majetok obce, sú to poľné cesty ktoré 

majú slúžiť obyvateľom obce a niekedy ich môžeme aj prenajať. Agro Malinovo 25.11.2021 svojvoľne 

zoralo tento majetok obce na ktorý nemá žiaden právny vzťah. Pán starosta v tomto doteraz nekonal.  

Pán poslanec Páleník interpeluje pána starostu či vedel o tom, že bez akéhokoľvek právneho vzťahu 

družstvo zoralo naše pozemky vrátane pozemku č. 1246/1, ktorý je riadnou poľnou cestou užívanou našimi 

obyvateľmi.  Pýta sa ešte raz prečo p. starosta neprišiel na zasadanie administratívno – legislatívnej komisie 

a či urobil nejaké kroky, keď zistil, že Agro Malinovo zoralo svojvoľne naše pozemky. 

Pán starosta intenzívne pracuje aj s pani Čechovou na vytipovaní pozemkov nielen čo sa týka Agra 

Malinovo, tých problémov tu budeme mať oveľa viacej. Čo sa týka cesty nevie či práve tá je naozaj taký 

problém, že je zoraná. Nebol tam no pôjde sa na ňu pozrieť. Pozemky čo sa týka Agra Malinovo sú dlhodobo 

orané, mali sme stretnutie s Agrom Malinovo, dali nám návrh na nájomné. Budeme sa musieť rozhodnúť, 

či ich budeme prenajímať alebo sa o ne starať. Toto je na rozhodnutí poslancov.  

Pán Páleník poznamenal, že ani súčasný starosta ani bývalí neuzavreli túto zmluvu. Žiadal aby ho p. starosta 

informoval o tom kedy a ako prebehlo prvé rokovanie s Agro Malinovom. 
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Interpelácie pani poslankyne Dobrovodskej 

Pani Dobrovodská prečítala uznesenie k projektovému zásobníku, ktoré schválilo zastupiteľstvo ako piate 

uznesenie v poradí k tejto téme. UZN 368/06/2021 – do dnešného dňa obsah tohto uznesenia nebol splnený. 

Pýta sa pána starostu, či ignoruje poslancov aj splnenie tohto uznesenia. Pán starosta si asi myslí, že to nie 

je porušením jeho kompetencií pokiaľ zásobník projektov bude mať stále vo svojej moci a nepošle ho ani 

poslancom. Vyjadrila sa za seba a dúfa, že sa pridajú aj ostatný poslanci, nie je vôbec ochotná rokovať 

o akomkoľvek  projekte, pokiaľ nevieme či toto uznesenie bolo splnené. 

 

Odpovedá p. starosta: Čo sa týka zásobníku projektov ten odoslal na BSK 21.6.2021, 5.8.2021 ho ešte raz 

konzultoval s BSK, 7.10.2021 si overoval, či je aktualizovaný, bol. Akonáhle bude mať vyjadrenia od 

všetkých referentov odošle ich poslancom aj s čestným prehlásením, že naozaj sú všetky body ohľadom  

zásobníka projektov riadne zapracované. Urobil všetky kroky ktoré mohol. 

Uznesenie hovorí o tom, že bude predložený prepracovaný zoznam poslancom. Keď poslanci komunikovali 

zo zástupcami BSK, bolo nám povedané, že starosta je jediný, kto to môže meniť. Pani poslankyňa 

Dobrovodská nechápe čo to je za komplikovaný systém, keď za niekoľko mesiacov, skoro až 4, to starosta 

nevie nijak zmeniť. Chce aby ho predložil a mali istotu, že to čo tvrdí pán starosta je pravda. Často krát sa 

stáva, že informácie dostanú ale nevedia sa spoľahnúť na to, či sú pravdivé. 

Pán starosta navrhol aby túto komunikáciu s BSK preverila pani kontrolórka. 

Pani poslankyňa Dobrovodská ju nepotrebuje, chcela by vidieť zoznam ako je teraz aktuálne zadaný obcou 

Zálesie a platný. 

 

Interpelácie pána poslanca Vaška 

Pán poslanec Vaško sa dotazuje na nové verejné obstarávanie, prečo si myslíme, že bude lepšie? 

Odpovedal pán starosta, s odborným garantom dohodli nejaké veci na základe tých informácií, 

ktoré vznikli tento rok v tejto situácii. Keď sa vyhlásilo verejné obstarávanie na začiatku roka 

zmenili sa niektoré parametre a snažia sa ich upraviť takým spôsobom aby sa mohlo zapojiť viac 

firiem. 

Pán poslanec Vaško sa pýtal na vybudovanie cyklotrás a mostu do Malinova, či má záujem aby sa 

takéto niečo realizovalo v našej obci? Ak takéto niečo vybuduje BSK sme schopný sa o to následne 

starať?  

Pán starosta: Pokiaľ sa to vybuduje, budú k tomu musieť byť zmluvy, museli by sme dať 

k dispozícii pozemky na túto výstavbu.  Dielo bude potom majetkom BSK, následne sa teda bude 

o dielo aj starať.  

Pán poslanec Vaško: V takomto veľkom projekte vzniknú veľké počty cyklotrás, pán Vaško si 

myslí, že aj napriak tomu že sa BSK má o trasy starať niektoré sú zanedbané  
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Myslí si že my by sme o takéto niečo nemali žiadať, práve naopak BSK by malo žiadať nás ako 

obec, lebo je v ich záujme prepojiť Bratislavu zo Sencom. Mali by sme od nich dostať ponuku. 

Z pohľadu našej obce s naším rozpočtom a s našim počtom obyvateľov si pán poslanec Vaško 

myslí, že by sme BSK mali žiadať o iné veci ako napr. školu a nie budovanie cyklotrás. Naše 

priority si úplne niekde inde bez ohľadu na to kto to bude financovať.  

Pán starosta: Základné školstvo nie je originálnou kompetenciou BSK, nemôžeme od nich žiadať 

aby nám ju postavili. V BSK sú na projekty cyklotrás teraz financie a snažia sa ich využiť, pretože 

keď ich neminú tie peniaze prepadnú. Ľudia majú záujem cestovať. Nestaráme sa o most medzi 

Malinovom a Zálesím taktiež sa nebudeme starať o cyklomost.  

Pán poslanec Vaško: Zvyšujú sa náklady na elektrinu, už dva roky sa rozprávalo na 

zastupiteľstvách o revitalizácii osvetlenia v celej obci. Ak by sme vtedy s tým naozaj niečo spravili 

dnes máme vymenené osvetlenie v celej obci za ledkové.  

Pán starosta si myslí, že teraz je vhodnejšia doba, vzhľadom na to že ceny idú hore požiadal 

spoločnosti o cenové ponuky aj vrátane financovania. Tým pádom by sme to mohli len splácať. Už 

pár cenových ponúk prišlo. Záležalo mu na tom aby bola garancia výrazne vyššia ako  bude čas 

pokým sa osvetlenie splatí. Akonáhle bude mať pán starosta všetky ponuky predloží ich poslancom 

vrátane financovania. Myslí si, že by bolo možné revitalizáciu osvetlenia budúci rok aj zrealizovať. 

Pán poslanec Vaško sa pýta či by bolo možné nájsť nejaký nový systém, kde by sa podklady na 

obecné zastupiteľstvo zhromaždili na jednom úložisku? Sťažuje sa na príliš mnoho mailov, koľko 

krát aj deň pred zastupiteľstvom. Je náročné sa na to pripraviť a príliš ťažké vedieť potom reagovať 

na zastupiteľstve.  

Pán starosta to preverí. 

Pán poslanec Vaško prečítal dotaz od obyvateľa obce pána Biskupiča, ktorý poprosil poslancov 

aby interpelovali na pána starostu, ktorého žiadal o vysvetlenie otázok ešte v marci a dodnes 

nedostal odpoveď.  

Pri osobnom stretnutí žiadal o vyjadrenie, kde mu pán starosta povedal, že s ním komunikovať 

nebude, jedine písomne čo sa do dnešného dňa nestalo. Má tam 3 interpelácie na ktoré by čakal 

písomnú odpoveď.  

1) Prečo pán starosta neodpovedá na e-maili z e-mailu starosta@obeczalesie.sk ale odpovie len 

vtedy keď mu to vyhovuje? 

2) Prečo pán starosta klame aj v 211- kach? Konkrétne uviedol, že pán Biskupič mladší použil 

invektívy a vyhrážky, neodpovedal na otázku v ktorom prípade to bolo a nemá na to dôkaz. 

3) Prečo pán starosta klamal v reportáži Občan za dverami, že stanovisko vydal na základe 

vyjadrenia dopravného inžiniera, keď dobre vedel že stanovisko dopravného inžiniera bolo 

zmenené, takže nemal dôkaz o ktorý ho žiadal. Dúfa, že sa pán staosta vyjadrí na obecnom 

zastupiteľstve, keďže nemá čas sa vyjadriť za cca 7 mesiacov.  

mailto:starosta@obeczalesie.sk
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Pán starosta sa vyjadril, že čo sa týka p. Biskupiča tam je jedna vec, je rekordman čo sa týka 211- 

tiek a čo sa týka dotazov. On tu musí byť aj pre iných občanov nie len pre p. Buskupiča. Pán 

Biskupič má veľký problém zo svojim susedom, ten problém vedia vyriešiť jedine v nejakom 

občiansko-právnom spore a obec v tom nevie robiť žiadneho rozhodcu. Na 211-ky mu 

odpovedáme ale na také množstvo dotazov by nič iné nerobil len odpovedal pánovi Biskupičovi. 

Množstvo otázok sa opakuje, to čo je nejakým spôsobom relevantné prepošle pán starosta 

referentom.  

Pán poslanec Vaško si myslí, že vždy sa dá nájsť nejaké riešenie.  

Pán poslanec Páleník interpeluje pána starostu vo veci stretnutia, ktoré sa konalo dňa 24.11.2021 

v Zálesí, o ktorom informoval na zastupiteľstve, rokovalo sa na ňom o cyklotrase a projektoch obce 

Zálesie. Chcel by pripomenúť, že podľa UZN 374/06/2021 sú projekty v kompetencii obecného 

zastupiteľstva a prijali sme to preto, aby sme predišli nejakej právnej neistote. Bez mandátu 

zastupiteľstva nemá pán starosta rokovať o projektoch. Napriek tomu pán starosta rokoval a preto 

pán poslanec Páleník interpeluje pána starostu aby písomne oznámil, či pri tých rokovaniach 

24.11.2021 bol nejaký poslanec, či sa rokovalo o projektoch obce Zálesie, o ktorých a s kým, 

konkrétne čo sa teda prerokovalo o projektoch obce Zálesie v oblasti cyklodopravy a o spôsobe 

participácie obce Zálesie na týchto projektoch. Prosí pána starostu o písomnú odpoveď. 

 

Pán starosta povedal, že čo sa týka komunikácie s BSK, tak kompletnú informáciu dostali.  

 

Pani poslankyňa Dobrovodská 

Reaguje na interpeláciu pána poslanca Vaška o podkladoch na obecné zastupiteľstvo. Nemyslí si, 

že podklady sú tajné a navrhuje na stránke obce spraviť priečinok vždy ku každému zastupiteľstvu 

kde sa budú tieto podklady ukladať. Kľudne si to môžu všetci občania prečítať. Vždy by ale mali 

byť upozornení na to, že to tam je.  

Pán starosta súhlasil, akonáhle to bude možné tak to urobíme takýmto spôsobom. 

Pani kontrolórka sa vyjadrila, že v tom nevidí problém, no bolo by vhodné spraviť zmenu 

rokovacieho poriadku alebo dodatok rokovacieho poriadku.  

Pán poslanec Milko súhlasí s návrhom ukladať podklady na zastupiteľstvo na stránku obce. 

Pán poslanec Milko poprosil kolegov aby nebrali kompetencie pánovi starostovi, bol rovnako 

zvolení ako poslanci má kompetencie chodiť a rokovať. Poslanci majú právo ho kritizovať. Na 

druhej strane pán starosta, by bolo lepšie v mene dobra obce aby sme spolupracovali, viac sa 

informovali, viac robili pre dobro tejto obce. 

Pán starosta súhlasí.  
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UZNESENIE č. 391/11/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie interpelácie poslancov.  

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa: 1 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 391/11/2021 celkom: 6 (0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval  

 

 

Bod.č.6 Námety a pripomienky občanov 

p. poslanec Milko sa dotazuje u p. starostu, či sa pozastaví členstvo, alebo sa vystúpi 

z Malodunajska, či sa platí za členstvo  a či celkovo chceme , alebo nechceme byť členmi 

združenia. Pozastaviť členstvo jeho podľa neho najlepšie riešenie. 

Pán starosta reaguje, že chce poprosiť ekonómku o analýzu, aby sme vedeli všetko, koľko nás to 

doteraz stálo. Keď budeme vedieť túto informáciu, osloví starostov a na základe odpovede sa 

dohodnú, či pozastaviť, alebo vystúpiť z členstva. Bude chcieť vedieť, akým spôsobom dostať zo 

združenia prostriedky, ktoré tam sú. 

 Pán poslanec Páleník sa dotazuje, či má starosta vedomosť, aká časť z prostriedkov bola vyčerpaná 

a na aké aktivity. Pán starosta prosí pána poslanca Páleníka, aby mu napísal, aké konkrétne 

informácie ho zaujímajú a on si ich vypýta. Poslancovi Páleníkovi to nestačí. Prostriedky sa delia 

na dve časti a to na prevádzkové animačné. Starosta prosí pána poslanca Páleníka, aby poslal info 

o prevádzkových nákladoch ktoré vyžaduje.  

 

UZNESENIE č. 392/11/2021                                                                        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie námety a pripomienky občanov. 

Za:  6  Proti:  0 Zdržal sa: 0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 392/11/2021 celkom: 6 (0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 
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Bod.č.7 Správa o činnosti komisií pri OZ – predsedovia komisií 

 

Pán poslanec Klimo- Stavebná komisia -  od posledného OZ zasadala jeden krát 

Predmetom stretnutia bolo viacero exekutívnych vecí 

• Zmluvná dokumentácia spoločnosti Farma fresh s.r.o. a Dea fin s.r.o. 

• Informovali sa, ako prebieha povolovanie kanalizácie a komplikácie s tým spojené  

• Technické riešenia, ktoré prešli 

• Obec Ivanka- Zmeny a doplnky k územnému plánu- informácie dostali po termíne- stavebná 

komisia sa k tomu nevyjadrovala  

• Prišla žiadosť o umiestnenie Alza boxu – riešilo sa miesto, kam ho umiestniť 

• Urnová stena na cintoríne 

• LED osvetlenie- pripraviť cenové ponuky na osvetlenie v obci 

• Dopravné značenie  

• Umiestnenie spomaľovača na Terchovskú ulicu 

• Umiestnenie Workoutového ihriska , ktoré by sa malo umiestniť pri kostol- je však nedostatok 

finančných prostriedkov na dokončenie  

• Zamestnanec stavebného úradu- pozvú ho na najbližšiu stavebnú komisiu 

• Pripravované cyklotrasy 

 

Pán poslanec Sollár- Komisia kultúry, informovanosti a digitalizácie -od posledného OZ zasadala 

jeden krát 

• cieľom bola časť digitálnej komisie 

• Spracovanie auditu obecnej infraštruktúry Obecného úradu- jeden občan sa ponúkol, že by 

s tým pomohol. 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská- Finančná komisia- zasadala 25.10.2021 

• Rozpočtové opatrenie č.3 

•Plnenie rozpočtu k I. polroku 2021 
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• Stúpajúce ceny energií- komisia pristúpila k ročnej zmluve od ZSE a po roku chce urobiť 

výberové konanie na tieto služby 

• Do rozpočtového konania zakomponovať zvýšené výdavky na elektrickú energiu 

• Podnet zo škôlky- krúžky- platenie nájomného. Finančná komisia nemá vedomosť o takýchto 

poplatkoch a je za to, aby krúžky v Materskej škole boli naďalej bez nájomného 

 

Pán poslanec Vaško- Komisia školstva, mládeže a športu- od posledného OZ nezasadala 

 

Pán poslanec Milko- Komisia verejného poriadku, sociálnych vecí a prostredia – nezasadala 

z dvoch dôvodov 

•1. Nemala podnety z obecného úradu, ktoré by bolo v rámci komisie nutné riešiť 2. Chce 

poprosiť, aby odporúčania a podnety boli riešené. Bol by rád, aby práca komisie bola 

reflektovaná a aby obecný úrad tieto závery akceptoval a spracovával. 

 

Pán poslanec Páleník- Administratívno legislatívna komisia- zasadala 15.11.2021 

• Prerokovanie správ hlavného kontrolóra – správy sú predložené do dnešného OZ 

• Zmluvy zaradené do tohto OZ 

•Agro Malinovo- bez zmluvy neoprávnene roky užíva šesť a pol hektára pozemkov- podniká na 

nich a je zisková 

• Odporúčanie hlavného kontrolóra po termíne 

 

 

UZNESENIE č. 393/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie správu o činnosti komisií. 

Za:  6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 393/11/2021 celkom: 6 (0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 
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Bod č. 8 Poskytovanie dotácie na žiaka na čiastočnú úhradu nákladov v Školskom klube detí  

Pán starosta informuje, že sme dostali návrh zmluvy- uzatvára sa na dobu určitú. Starosta navrhuje, 

aby sa uzatvorila na rok 2021/ 2022 a aby sa dátum zmenil na 1.12.2021. Informuje sa, či poslanci 

súhlasia s takouto zmenou zmluvy. Súhlasia pod podmienkou spätného vyplatenia mesiacov. 

 

UZNESENIE č. 394/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje poskytovanie dotácie na žiaka na čiastočnú úhradu nákladov v Školskom klube detí so 

zmenou v bode č. 5, uzatvára sa na dobu určitú na školský rok 2021/2022 s účinnosťou od 

1.12.2021. 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:    0    poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 394/11/2021 celkom: 6 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 
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Bod č.9 Schválenie odmeny hlavnej kontrolórke 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská konštatuje, že je s prácou pani kontrolórky veľmi spokojná a že je 

to úplne iný level, ako to bol doteraz. Odvádza veľmi dobrú prácu a navrhuje odmenu v najvyššej 

možnej výške. Pani Dobrovodská číta návrh uznesenia. 

Pán poslanec Milko podporuje a chváli prácu pani kontrolórky. Rovnako vyzdvihuje aj prácu 

pani právničky a prosí pána starostu, ak by sa našli na to peniaze, aby dostala odmenu aj ona. 

Pán poslanec Klimo chce podporiť kolegov v tom, čo povedali a taktiež chváli pani kontrolórku. 

Podporuje myšlienku pána Milka ohľadom odmien pre pani právničku. 

Pán starosta ďakuje pani kontrolórke a hodnotí, že sa mu s ňou dobre spolupracuje. 

S odmenou pre pani právničku súhlasí.  

 

 

 

UZNESENIE č. 395/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje odmeny hlavnej kontrolórke obce Zálesie JUDr. Michaele Biharyovej  vo výške 30 %  

zo súčtu mesačných platov za rok 2021, určených podľa § 18c ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 Z. 

z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

    

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:   0        poslancov                

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 394/11/2021 celkom: 6 ( 0poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 

 

 

Bod č. 10 Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za II. štvrťrok 2021 

JUDr. Michaela Biharyová  

•  Sú tu zhrnuté všetky kontroly, ktoré vykonala za dané obdobie 

• Všetky boli prerokované na Májovom a Júnovom obecnom zastupiteľstve 
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Pán poslanec Páleník informuje, že Administratívno legislatívna komisia prejednávala tento návrh 

kontroly a odporúča ju schváliť. 

 

UZNESENIE č. 396/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za II. štvrťrok 2021. 

Za:  6  Proti:  0 Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 396/11/2021 celkom: 6 (0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 

 

 

 

 

 

Bod č. 11 Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za III. štvrťrok 2021 

 

JUDr. Michaela Biharyová  

Kontrola od konca Júla do konca Septembra zameraná na 

• Kontrola vybavovanie sťažností a petícií 

• Kontrola príjmov, výdavkov a finančných operácií 

• Kontrola plnenia uznesení 

• Od 1.7.2021 začala platiť smernica o finančnej kontrole- vnútorná 

Pán poslanec Páleník informuje, že Administratívno legislatívna komisia prejednávala tento návrh 

kontroly a odporúča ju schváliť. 
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UZNESENIE č. 397/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za III. štvrťrok 2021. 

Za:  5  Proti:  0 Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 397/11/2021 celkom: 5 ( poslanci ospravedlnení) 

2 nehlasovali 

 

Bod č. 12 Záznam z kontroly vybavovania sťažností a petícií za I. polrok 2021  

 

JUDr. Michaela Biharyová  

• Nezistila žiadne porušenia  

• Nebola podaná žiadna petícia  

• Boli evidované sťažnosti, ktoré neboli ako sťažnosti vyhodnotené – sťažovateľovi bolo 

odpísané.  

• Jedna sťažnosť sa presunula do druhého polroka- nebolo na ňu odpovedané v zmysle zákona 

o sťažnostiach 

Pán poslanec Páleník upresňuje, že sa jedná o sťažnosť ohľadom stromu- Pagaštan. Dotazuje sa 

u starostu , ako sa v otázke stromu pokročilo. Pán starosta reaguje, že bola vykonaná obhliadka 

a je tam možný orez. Kolegyňa, ktorá to má na starosti je PN. Pošle informáciu, keď sa kolegyňa 

vráti, aby bola odpoveď relevantná. 

Pán poslanec Páleník informuje, že Administratívno legislatívna komisia prejednávala tento návrh 

kontroly a odporúča ju schváliť. 

 

UZNESENIE č. 398/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie: Správu o výsledku kontroly vybavovania sťažností a petícií za I .polrok 

2021. 

Za:  6  Proti:  0  Zdržal sa: 0 poslancov 
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Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 398/11/2021 celkom: 6 ( poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 

 

 

Bod č. 13 Správa o výsledku kontroly zverejňovania zmlúv, objednávok a faktúr za I. polrok 

2021 

JUDr. Michaela Biharyová  

Pri tejto kontrole zistila, že odporúčania z predošlého roku neboli naplnené a niektoré kontrolné 

zistenia tam naďalej ostali. Napríklad pri zverejňovaní faktúr sa jedná o sumu DPH / bez DPH. 

Vo faktúrach nie je identifikovaná zmluva, respektíve objednávka, z ktorou faktúrou súvisí. Ďalej 

nie všetky zmluvy boli zverejnené do 30 dní od úhrady- niekedy to bolo s pár dňovým 

oneskorením.  

Objednávky a zmluvy- nenašla pochybenia. Zverejňovanie súhrnných správ- chce sa poďakovať 

zamestnankyni obecného úradu za zverejnenie. 

Pán poslanec Páleník informuje, že Administratívno legislatívna komisia prejednávala tento návrh 

kontroly a odporúča ju schváliť. 

 

 

 

UZNESENIE č. 399/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie: Správa o výsledku kontroly zverejňovania zmlúv, objednávok a faktúr  

za I. polrok 2021. 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 399/11/2021 celkom: 6 ( 0poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 

 

Bod č. 14 Kontrola odporúčaní hlavného kontrolóra po termíne plnenia UZN č. 352/05/2021 

Pán poslanec Páleník- Na základe UZN 352/05/2021 bola Administratívo legislatívna komisia  

zastupiteľstvom poverená, aby prejednala Správu hlavného kontrolóra po termíne . Na 
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poslednom zasadnutí prešli jednotlivé odporúčania a plnenie. Po prejednaní skonštatovali, že 

počet uznesení narástol, čo kvitujú a oceňujú. Na druhú stranu narástli 4 uznesenia nesplnené, 9, 

ktoré majú informatívny charakter a 10 splnených odporúčaní. Z nesplnených sa zhodli, že 

najzávažnejšia je problematika zásad hospodárenia. Administratívno legislatívna komisia žiada 

prijať uznesenie, ktoré zároveň číta. 

 

UZNESENIE č. 400/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

na základe svojho uznesenie č. 352/05/2021 prejednalo kontrolu odporúčaní hlavného kontrolóra 

po termíne plnenia: 

A. Konštatuje, že 10 odporúčaní bolo splnených, 4 je nesplnených a 9 má iný charakter (čiastočne 

splnené, zatiaľ neoverené, spochybnené a podobne). 

B.  Vyzýva starostu obce aby predložil návrh zásad hospodárenia, ktorý bude obsahovať aj zásady 

uplatňovania prípadov osobitného zreteľa, ktoré je OZ pripravené prednostne prejednať    

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 400/11/2021 celkom: 6 (0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 

 

 

Bod č. 15 Plnenie rozpočtu obce za I. polrok 2021 

Pani poslankyňa Dobrovodská- prešli to vo finančnej komisii, nie je k tomu čo povedať. Položky 

už boli vyčerpané. Finančná komisia odporúča prijať uznesenie. 

 

 

UZNESENIE č. 401/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie: Plnenie rozpočtu za I. polrok 2021. 

Za:   5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 
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Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 401/11/2021 celkom: 5 ( poslancov 

ospravedlnených) 2 nehlasovali 

 

 

Bod č. 16 Rozpočtové opatrenie č.3 

 

Pani poslankyňa Dobrovodská hodnotí, že je materiál vypracovaný veľmi pekne. V rôznych 

programoch sú rôzne navrhované zmeny. Na príjmovej strane máme dar – Ovocná alej. Mali sme 

chybu v rozpočte- ohľadom stravného. Väčší príjem na transfere na MŠ, ktoré sme nepočítali 

a ochranné prostriedky pre Materskú školu. Na výdavkovej strane – v programe 3 sa upravujú 

položky- navýšenie kvôli službe BOZP, Vývoj vo všeobecných službách a školenia pre 

zamestnancov 

V programe 4-presunul sa stavebný úrad- na úrade to navrhujú presunúť na administratívu. 

Program 8- vyrovnanie transferu pre materskú školu. V kultúre- vyrovnanie rozpočtu . 

Program 11- vyrovnanie, dotácia a dar , navýšenie výdavkov na verejné osvetlenie. 

V programe Administratíva- poštové služby, zvýšenie energií, zmeny v účtovaní archívu- úpravy, 

navýšené prostriedky na IT služby, odmeny zamestnancov, bankové poplatky- upravené, pridanie 

zamestnanca stavebného úradu.  

Rozpočtové opatrenia boli prerokované na finančnej komisii tak, ako je predložená na OZ a došlo 

k dvom zmenám-prostriedky transferov pre materskú školu a úprava prostriedkov na energie. 

Pani poslankyňa číta odporúčanie finančnej komisie.  

 

UZNESENIE č. 402/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje rozpočtové opatrenie č.3/2021  

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 402/11/2021 celkom: 6 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 
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Bod č. 17 Správa nezávislého audítora 

 

Pán poslanec Páleník- pripomína, že nebola predložená do žiadnej komisie a ani nebola 

prejednaná. Správa sa týka výročnej správy obce, ktorá tiež nebola prejednaná. Audítorka nenašla 

pochybenia, avšak naša kontrolórka našla niekoľko prípadov porušenia zákona o rozpočtových 

pravidlách a prečerpania mnohých položiek. Navrhuje, aby sa prijalo uznesenie, že sa berie 

správa audítora s výhradou. 

 

UZNESENIE č. 403/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

berie na vedomie: Správu nezávislého audítora s výhradou 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:  0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 403/11/2021 celkom: 6 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 

 

 

 

Bod č. 18 Žiadosť o súhlas obce so zriadením vecného bremena pre Farma Fresh spol. s r.o. na 

pozemkoch č.1109/33 a 1318/318 

 

Pán starosta informuje, že sa jedná o povinný úkon. Navrhuje toto uznesenie schváliť. Bolo 

prejednané na stavebnej komisii. 

 

UZNESENIE č. 404/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje Žiadosť o súhlas obce so zriadením vecného bremena pre FARMA FRESH 

SLOVAKIA s.r.o. na pozemkoch č.1109/33 a 1318/318. 
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Za:   6  Proti:   0 Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 404/11/2021 celkom: 6 (0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 

 

 

Bod č. 19 Žiadosť o súhlas obce so zriadením vecného bremena na obecných pozemkoch č. 

1109/39 a 1318/268 od Farma Fresh Slovakia pre Západoslovenskú distribučnú 

 

Prejednané v stavebnej komisii. 

 

UZNESENIE č. 405/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje Žiadosť o súhlas obce so zriadením vecného bremena na obecných pozemkoch 

č.1109/39 a 1318/268 od FARMA FRESH SLOVAKIA s.r.o. pre Západoslovenskú distribučnú. 

Za:   6  Proti:   0 Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 405/11/2021 celkom: 6 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 

 

 

Bod č. 20 Zmluvy Hájik-  a.) Zmluva o zriadení záložného práva 

                                  b.) Zmluva o spolupráci 

                                  c.) Nájomná zmluva 

                                  d) Zmluva o budúcej kúpnej zmluve 

 

Pán starosta číta svoje vyjadrenie. K predloženému návrhu dala svoje stanovisko aj pani právnička. 

Pán starosta navrhuje doplniť bod d.) Zmluva o budúcej kúpnej zmluve. 

Pán poslanec Klimo berie tento krok ako správny. Pani poslankyňa Dobrovodská prosí starostu 

o vyjadrenie k danej veci a či to sám podporuje. Pán starosta reaguje, že v tom nenašiel žiadnu 

dieru a súhlasí s tým. 
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UZNESENIE č. 406/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie       

Schvaľuje Zmluvu o zriadení záložného práva veriteľa: Obec Zálesie a záložcom: DEA FIN, 

s.r.o. na pozemky p.č. 1318/426, 1318/776 a 1318/760. 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 406/11/2021 celkom: 6 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 
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UZNESENIE č. 407/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje Zmluvu o spolupráci medzi Obcou Zálesie, spoločnosťou FARMA FRESH 

SLOVAKIA, s.r.o. a spoločnosťou DEA FIN, s.r.o., ktorá zaväzuje investora o vybudovanie a 

skolaudovanie novej miestnej komunikácie. 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 407/11/2021 celkom: 6 ( 0 poslancov 

ospravedlnených ) 1 nehlasoval 
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UZNESENIE č. 408/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje Zmluvu o nájme pozemku p.č. 1111/1, ktorej je prenajímateľom  Obec Zálesie 

a nájomcom spoločnosť FARMA FRESH SLOVAKIA, s.r.o. z dôvodu osobitného zreteľa podľa 

§ 9a ods. 9 zák. 138/1991 Zb.z. o majetku obcí v znení neskorších predpisov 

Za:   6  Proti:  0  Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 408/11/2021 celkom: 6 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 
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UZNESENIE č. 409/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje Zmluvu o uzatvorení budúcej kúpnej zmluvy, predaj miestnej komunikácie 

s FARMA FRESH SLOVAKIA, s.r.o. 

Za:   6  Proti:   0 Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 409/11/2021 celkom: 6 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 
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Bod č. 21 Darovacia zmluvu k pozemku p.č. 1525/155 – Kadnár Peter a manželka. 

 

Pán starosta poďakoval pánovi Kadnárovi a manželke. Pán poslanec Milko prosil o uzrejmenie  

veci o čo sa jedná. Starosta vysvetľuje, že sa jedná o pozemky na Starobystrickej ulici a slúžia na 

rozšírenie komunikácie. 

Pán poslanec Páleník chce pripomenúť, že súkromníci darujú pozemky a chce vyzvať obec, aby 

bola nápomocná pri všetkých úkonoch a aby všetky náklady znášala obec a aby nijak finančne 

nezaťažovala týchto darcov. 

 

UZNESENIE č. 410/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje Darovaciu zmluvu k pozemku p.č. 1525/155 – Kadnár Peter a manželka. 

Za:   6  Proti:   0 Zdržal sa:        0 poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 410/11/2021 celkom: 6 ( 0 poslancov 

ospravedlnených) 1 nehlasoval 
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Bod č. 22  Žiadosť  BSK o vybudovanie cyklotrasy „ ku dvom mostom“ 1361 a cyklolávky zo 

Zálesia do Malinova z prostriedkov BSK 

 

Pán starosta informuje, že dňa 21.11.2021 nás navštívili predstavitelia BSK, ktorí akceptovali 

požadovanú žiadosť na Malinovskej ulici a deklarovali, že je to v prekročenom rozpočte. Toto 

stretnutie súviselo aj s problémami zo spoločnosťou Arriva. Zástupcovia Bratislavského 

samosprávneho kraja vyjadrili podporu s projektom na rozvoj cyklodopravy. Chcú ich plne 

financovať z prostriedkov BSK. 

Pani poslankyňa Dobrovodská- spomína zásobník projektov a už v tomto projekte sa vyjadrili 

k tejto téme, že tento projekt podporujú, avšak nie z financií obce. Žiadali predstavenie tohto 

projektu, k čomu nedostali žiadne podklady. Rovnako ich starosta neinformoval o spolupráci  

s Malinovom. Osobne s týmto textom žiadosti nesúhlasí a potrebuje vedieť bližšie informácie. 

Navrhuje, aby sa o tomto bode rokovalo na budúcom zastupiteľstve a taktiež, aby sa prebral na 

komisiách. 

Reaguje pán starosta, že dva roky sa snaží na BSK vysvetliť , že nie je v silách týchto malých obcí 

toto financovať, ani sa spolupodieľať. Je rád, že k zmene prišlo a že predstavitelia majú o toto 

záujem. Čo sa týka žiadosti, tá je vytvorená za spolupráci BSK. Nevidí tu žiadny problém. 

Pán poslanec Milko hovorí, že každý takýto projekt bude podporovať, avšak v tomto prípade to tak 

nevidí. Chýbajú mu tam detailné informácie. Tento projekt je z jeho pohľadu pripravený zle, 

nepodporí ho a navrhuje starostovi, aby túto žiadosť stiahol. Starosta upozorňuje, že sa nejedná 

o projekt, ale o štúdie a zámer. Upozorňuje, že sa nejedná o zmluvu. Pán poslanec Milko reaguje, 

že v žiadosti je uvedené, že obec Zálesie má urobenú architektonickú štúdiu a dotazuje sa, kto ju 

urobil a ako bola financovaná. Materiál sa mu zdá nedostatočný. Starosta vysvetľuje, že štúdiu 

vypracoval občan Zálesia a nemá žiadne finančné požiadavky. 

Pán starosta sťahuje túto žiadosť a žiada pána Klima, aby zvolal stavebnú komisiu.  

Pán Sollár reaguje, že do budúcna by bolo dobré takúto vec rozdeliť na dve časti. Teší sa tomuto 

projektu, avšak prosí o väčšiu snahu informovanosti poslancov. Pán poslanec Páleník hovorí, že 

požadovali zmenu v zásobníku projektov. Doteraz nevedia ako vyzerá a dovtedy on takéto 
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rokovanie považuje za neseriózne. Nie je pravda, že by podobné projekty bolo zadarmo. Zavádza 

sa teda a v žiadosti. Ďalej pán poslanec spomína priority obce. Pán poslanec Klimo dopĺňa, že 

podporuje alternatívnu dopravu. Je rád za rozhodnutie BSK, avšak mu chýbajú detailné informácie. 

Veľmi rád uvíta prílohy a plánik. Pani Dobrovodská uvádza na pravú mieru, že nesúhlasí s takto 

formulovanou žiadosťou, ale je ochotná o tom rokovať s BSK. 

 

UZNESENIE č. 411/11/2021        

Obecné zastupiteľstvo obce Zálesie 

Schvaľuje Žiadosť BSK o vybudovanie cyklotrasy „ ku dvom mostom“ 1361 a cyklolávky zo 

Zálesia do Malinova z prostriedkov BSK. 

Za:     Proti:    Zdržal sa:         poslancov 

Prítomných poslancov pri hlasovaní za uznesenie 411/11/2021 celkom:  ( poslancov 

ospravedlnených) 

                                                                                                                                                    

   

Za toto uznesenie sa nehlasovalo, p. starosta stiahol žiadosť. 

 

Bod č. 23 Rôzne 

 

 

 

Bod č. 13 Záver 

Pán starosta poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva o 22:09.  

 

          Ing. Marián Perger 

             starosta obce 
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